
Novembrske seje
zborov skupščine

Novembrske seje zborov občinske skupš-
čine so sklicane za četrtek, 24. novembra,
torej tik pred praznikom dneva republike. Ob-
sežen dnevni red kaže na to, da bodo seje še
kako delavne kljub predprazničnemu času, saj
bo imel zbor združenega dela kar 16 točk, če
ne štejemo, da se pod točko »Normativne za-
deve« skriva kar8 osnutkov in predlogov odlo-
kov.

Delegati bodo seje začeli z obravnavo gra-
diva, ki ga je pripravil občinski svet zveze sin-
dikatov na temo »Nagrajevanja po delu v ši-
šenskih OZD«. Gradivo je nastalo na podlagi
razprav v posameznih večjih OZD materialne
proizvodnje in družbenih dejavnosti v Šiški.
Namen razprav je bil, da se ugotovi, kako se
uresničujejo prizadevanja za dopolnjevanje
sistema delitve po delu in rezultatih dela ter da
se ocenijo praktična spoznanja in izkušnje, ki
bi lahko bila tudi podlaga za nadaljnje uveljav-
Ijanje družbenega dogovora. Ugoiovitve niso
najbolj razveseljive. Številnetežave, ki nastajajo
pri uveljavljanju sistema nagrajevanja po delu.
temeljijo predvsem na neenotnih izhodiščih ter
različnih pogojih pridobivanja dohodka. Svoj
delež k zastoju na lem področju pa vsekakor
prispevajo tudi zaostrene gospodarske ra-
zmere. ko neugodno vplivajo na aktivnost v
zvezi s spreminjanjem odnosov na področju
delitve po delu.

Pred delegate prihaja tudi poročilo o pro-
blematiki komunalnega gospodarstva v občini
V poročMu so dani poudarki nekaj sklopom ne-
rešenih vprašanj in sicer planiranju. ki je bilo
doslej preveč posplošeno ter le preveč spisek
želja.ne pa odraz deianskih potreb in realnih
možnosti finansiranja. Številna so odprta
vprašanja na področju finansiranja, posebei
finansiranja razširjene reprodukcije zaradi iz-
padov sredstev in neizpolnjevanja finančnih
obveznosti posameznih subjektov. Še vedno
so samo začasno urejeni pogodbeni odnosi z
ZIL, kjerbi bilo treba obstoječe slabosti čimprej
odpraviti ter vzpostaviti odnose, ki bodo zago-
tovili medsebojno zaupanje in bodo porok za
dobro sodelovanje.

Verjamemo, da bo zanimanje delegatov
vzbudila tudi problematika mestnega in med-
mestnega prometa. Mestni potniški promet bo,

kot kaže. svoje naloge v jesensko-zimskem
obdobju 1983—1984 lahko uspešno opravljal,
saj bo vozni park do konca novembra dopol-
njen s 30 novimi vozili. Tako se bodo kapaci-
tete povečale za 4.800 potniških mest. Pač pa
so veliki problemi z obmestnim potniškim pro-
metom, ki bo naloge v tej zimi zmogel le s te-
žavami. Nabavljenih je bilo samo 7 novih vozil
od planiranih 12. TOZD, ki v okvim LPP oprav-
Ija obmestni potniški promet. v prvih osmih
mesecih tega leta izkazuje izgubo. Še naprej
ostaja odprto in nerazrešsno statusno vpraša-
•nje obmestnega potniškega prometa in najbrž
bodo morali delegati tudi o tem vprašanju po-
vedati svoje mnenje.

Za širšo delegalsko bazo bo prav gotovo
zanimiva tudi obravnava prakse delegatskih
vprašanj v tem mandatnem obdobju skupšči-
ne, saj je to eden najbolj uporabnih načinov za
opozarjanje na pereča družbena vprašanja in
se ga delegacije pogosto poslužujejo. V javno
obravnavo prihaja tudi osnutek odloka o pro-
računu občine ter osnutek dogovora o usklaje-
vanju davčne politike v letu 1984.

Zbor združenega dela bo poleg navedenih
tem ter kopice osnutkov in predlogov odlokov
obravnaval še problematiko združevanja dela
in sredstev trgovinskih in proizvodnih organi-
zacij v naši občini z aspekta določb zakona o
obveznem povezovanju trgovinskih ter proi-
zvodnih OZD. Poleg tega bodo delegati pre-
tresli tudi poročilo izvršnega sveta o uporabi
pooblastil glede dovoljevanja izplačil ne-
zmanjšanih .osebnih dohodkov v organizaci-
jah, ki začasno poslujejo z izgubooziroma so v
sanaci|i. Z zaostrovanjem gospodarskih ra-
zmer število takih organizacij narašča. Tudi na
tej seji se nadaljuje praksa občasne obrav-
nave razvojnih prcblemov posameznih OZD.
Tokrat je na vrsti DO Avtomontaža s svojo in-
formacijo o dolgoročnem razvoju.

Na repu dnevnih redov zborov pa prihaja
delegatom v roke še osnutek programa dela
skupščine občine za leto 1984, na kar dele-
gate še posebej opozarjamo. Le ob aktivnem
sodelovanju delegatske baze pri določanju
tem za obravnavo v naslednjem letu bo mo-
goče pripraviti kvaliteten predlog.
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